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     Särskilt yttrande 
Kultur- och fritidsnämnden 2022-10-24 

 

Ärende   §77 Redovisning av nämnduppdrag om att utreda 
förutsättningarna för att anlägga en MTB-bana 

 

På dagens möte yrkade jag följande ”att förvaltningen får i uppdrag att göra en 

behovsanalys och i förlängningen en förstudie, med intentionen att anlägga en MTB-

bana likt förslag som tagits fram i konsultrapporten.” 

 

Bakgrunden till att gå vidare med MTB-banan är att styret varit positiva till utredningen 

och försök att hitta en plats till en banan. Vi vill att vi tittar vidare på frågan, som kom 

som ett Tyresö initiativ och drivits vidare av Tyresö CK.  

 

När jag lyfte frågan 2015 fick jag svar av flera politiker att vi inte går vidare med den 

typ av frågor, delvis för att vilja att hitta en plats för cyklister har varit väldigt svalt 

men också att Barnsjöområdet ska ”i framtiden bli naturreservat”. Att vänta på att 

området kanske ska bli naturreservat, när ingen riktigt vet vilket område det gäller då 

finns risk att vi kan vänta 10 år. En annan invändning är att vi ska avvakta utvecklingen 

av Wättingestråkets, då kan också det projektet betala för MTB-banan, men min 

bedömning är då också att vi är minst 10 år bort.  

 

Om vi inom en överskådlig framtid en ska ha en rimlig chans att försöka hitta en plats 

för en MTB-bana och för att nämnden ska få detta som underlag och då kunna ta beslut 

om vi ska gå vidare eller ej behövdes beslutet fattas ikväll. Beslutet är ganska öppet för 

förvaltningen, de kan titta på andra platser, andra sträckor och andra lösningar, det 

viktiga är att intentionen i utredningen ligger till grund, att vi ska försöka hitta en 

MTB-bana där de cyklisterna kan träna utan konflikt med andra.  

 

 

 

 

 

 

 

för Miljöpartiet de gröna i Tyresö 

 

 

Mikael Ordenius, Gruppledare KFn och 1:e vice ordförande KFn 

   


